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بــه گزارش خبرنگار اقتصاد کیــش؛ طبق قانون، برنامه 
پنج ساله هفتم توسعه باید در سال ۱۴۰۰ مصوب می شد 
تا بلافاصله بعد از اتمام برنامه ششم توسعه اجرا شود؛ اما 
این برنامه با تأخیری طولانی آماده شد و مجلس هرساله 
و تا پایان سال ۱۴۰2 مجبور به تمدید برنامه ششم توسعه 
گردید .اما ســرانجام برنامه هفتم توسعه در سال جاری 
تقدیم مجلس شــد و اولین جلسه بررسی برنامه هفتم 
توســعه در روز دوشنبه سوم مهرماه در مجلس شورای 
اسلامی به ریاســت محمد باقر قالیباف رئیس مجلس 
شورای اسلامی و با حضور 22۸ تن از نمایندگان آغاز شد.
آنچه به عنوان لایحه برنامه هفتم توسعه تنظیم و رونمایی 
شده است در قالب 2۴ فصل و نگاه اصلی در برنامه مذکور 
حل مشــکلات و ناترازی های کشور و توجه به توسعه 
اســت. ناترازی های مهمی که در زمینه بودجه عمومی 
دولت با آن روبرو بوده و مستلزم اصلاح ساختار بودجه 
کشور است.   مجلس شورای اسلامی در 2۴ مهرماه  در 
حالی وارد بیست و چهارمین جلسه بررسی لایحه برنامه 
هفتم توســعه کل کشورشد که نمایندگان در هفته های 
گذشــته بعضاً در 2 نوبت صبح و عصر در صحن علنی 
مجلس این برنامه را بررسی کرده اند.   وکلای ملت تاکنون 
۵۹ ماده از ۱۱۷ ماده لایحه برنامه هفتم توسعه کل کشور را 
که  نصف این برنامه است را بررسی کرده اند.  طی بیست و 
چهار جلسه صحن علنی مجلس شورای اسلامی ، برخی 
مواد نیز به کمیسیون تلفیق برنامه هفتم ارجاع شده است 
و نمایندگان امیدوارند تا پایان مهرماه بررسی برنامه هفتم 
توسعه را به پایان برسانند. اما نکته حائز اهمیت برای ما در 
جزیره کیش به عنوان منطقه آزاد تجاری و ویژه اقتصادی 
و سایر مناطق آزاد کشور بخش هایی از برنامه هفتم توسعه 

است که مربوط به این مناطق می شود.

علی رغم نکات مثبتی که در برنامه هفتم توسعه نسبت 
به دوره های گذشــته وجود دارد و نباید نســبت به آن 
بی تفاوت بود نگاه کارشناســی و مقایسه موردی قانون 
چگونگی اداره مناطق آزاد و ویژه اقتصادی و برنامه هفتم 
توسعه نشان می دهد که عملا مواد ۵، ۹ ،۱۱، ۱2 و ماده 2۴ 
قانون چگونگی اداره مناطق آزاد با تصویب برنامه هفتم 
توســعه محدود و یا بلااثر خواهد شد و این اصلا به نفع 
مناطق آزاد نخواهد بود. با تصویب برنامه هفتم بدون توجه 
به موارد گفته شده عملا نباید انتظار داشت که مناطق آزاد 
و ویژه اقتصادی به عنوان قلمرو آزاد از مقررات و قوانین 
عمومی کشور؛ بتواند با فراغ بال به نقش آفرینی بپردازند.

به دلیل حساسیت موضوع تا کنون کارشناسان بسیاری 
توجه مجلس را به داشــتن حساســیت ویژه نسبت به 
بخش هایی از لایحه هفتم که مربوط به مناطق آزاد و ویژه 
اقتصادی اســت جلب کرده اند. در همین راستا رحمان 
سادات نجفی از فعالان اقتصادی کهنه کار جزیره کیش و 
رئیس هیئت مدیره شورای فعالان اقتصادی  مناطق آزاد در 
گفت و گویی ویدئویی به این موضوع پرداخت. سادات 
نجفی در خصوص جزیره کیش گفت: این جزیره  تا پیش 
از ورود بخــش خصوصی  و فعالان اقتصادی جزیره ای 
بدون امکانات و بدون  هر گونه عمران و آبادی بود! وی 
افزود : روزی نمایندگان محترم مجلس شورای اسلامی 
در دوره چهارم با یک تصمیم شجاعانه و با تصویب قانون 
چگونگی اداره چگونگی مناطق آزاد به فعالان ونمایندگان 
بخش خصوصی مناطق آزاد اجازه دادند تا با ظرفیت ها 
و مشوق های قانونی و بدون تکیه بر بودجه دولتی شروع 
به فعالیت تجاری و اقتصادی و توسعه این مناطق نمایند . 
می دانید که عموما مناطق آزاد در نقاط صفر مرزی و بدون 
ردیف بودجه دولتی هدفگذاری شــده اند و اگر امروز 

آبادی در این نقاط می بینیم بواســطه قانون مترقی اداره 
چگونگی مناطق آزاد اســت که در سال ۱3۷2 تصویب 
و تقویم و برای اجراء به دولت ابلاغ شــد؛ نمونه ای مثل 
جزیره کیش نتیجه این تصمیم شجاعانه و اعتماد به بخش 

خصوصی است.
ســادات نجفی بیان داشت: شــاید امروزمناطق آزاد به 
اهدافــی که قانون گذار پیش بینی کرده بود به طور کامل 
دســت پیدا نکرده باشد اما علت این عدم توفیق، قوانین 
این مناطق نیست،بلکه  مشکل از آنجایی شروع شد که 
بخش عمــده ای از این قوانین  تاکنون به اجرا در نیامده 
است!  وی افزود:اگر قانون اداره چگونگی مناطق آزاد به 
درستی اجرا می شد و نظارت بر اجرا وجود داشت امروز 
شاهد اتفاقات به مراتب بهتری در مناطق آزاد کشور بودیم.
وی خطاب به نمایندگان مجلس شــورای اسلامی که 
این روزها در حال بررسی برنامه هفتم هستند، گفت: از 
نمایندگان مجلس شورای اسلامی خواهش می کنم در 
خصوص بندهایی از برنامه هفتم که در خصوص مناطق 
آزاد است تعمق و حساسیت بیشتری داشته باشند و با دقت 
بیشتری تصمیم بگیرند، این دقت نظر می تواند یا مانع رشد 
در این مناطق و یا سبب ارتقاء ، رشد و توسعه در مناطق 
مذکور شــود. ســادات نجفی افزود : چیزی که در پیش 
نویس لایحه مشاهده می شود این است که تمامی مشوق 
ها و مزیت ها در مناطق آزاد کمرنگ و یا از بین رفته است. 
با این روند نمی توانیم شاهد ادامه فعالیت سرمایه گذاران 
در مناطق آزاد یا جذب سرمایه گذاران جدید باشیم؛ دقت 
در اخذ تصمیم درست و در نظر گرفتن ملاحظات بسیار 
مهم است چون مناطق آزاد پروژه ارزشمند ملی هستند که 
در سطح کلان  کشور در ایجاد اشتغال و در آمد های پایدار 
دولت نقش بســزایی ایفا می کنند و ممکن است با این 

تصمیمات تحت الشعاع قرار بگیرند و رو به افول روند.
ســادات نجفی در بخش دیگری  از ســخنان خود یک 
پیشــنهاد نیز برای نمایندگان در خانه ملت داشــت وی 
اظهار کرد: در برنامه هفتم توسعه بندی گنجانده شود که 
مناطق آزاد برای مدت ۵ سال بدون چون و چرا با قانون 
اداره چگونگی مناطق آزاد به درستی و با نظارت مجلس 
فعالیت کند . اگر این مناطق و فعالان آن در طول ۵ ســال 
نتوانستند اهداف قانونگذار را به درستی محقق نمایند، راه 
برای اصلاح و بازگشت و تجدید نظر در خصوص قانون 
مطرح شــود. سادات نجفی گفت: اطمینان داریم  که اگر 
این قانون که به گفته صاحبنظران اقتصادی از قوانین بسیار 
مترقی بعد از انقلاب به شمار می آید به درستی اجرا شود 

تمامی اهداف قانونگذار قطعا تحقق خواهد یافت.
این فعال اقتصادی در پایان با اشــاره به اینکه بین آبادی 
جزیره زیبای کیش و سایر مناطق آزاد و ویرانی تنها یک 
تصمیم نادرست و نابجا فاصله است افزود: دقت کنیم 
تا با یک تصمیم نادرست مانع رشد و توسعه مناطق آزاد 
نشویم. این مناطق قطعا حلقه واسط بسیار ارزشمندی 
بین اقتصاد ملی و بین المللی است که اگر قوانین آن به 
درستی به اجرا درآید قطعا به سرمنزل مقصود خواهیم 

رسید . 
شایان ذکر اســت؛ لایحه برنامه هفتم توسعه پنج ساله 
کشور تا ۱۴۰۶سال از سوی سید ابراهیم رئیسی؛ رئیس 
جمهور به مجلس شــورای اســلامی برای بررسی و 
تصویب ارائه شــده است. این برنامه که سند بالادستی 
کشور محسوب شده و چشم انداز و مسیر حرکت سه 
قوه را در پنج سال آینده ترسیم می کند، در ۷ بخش و 2۴ 
فصل )۱۱۷ ماده( و در چارچوب اســناد بالادستی و 2۶ 
سیاست ابلاغی مقام رهبری و سند تحول دولت تدوین 
شده است. در روزهای آینده و با بررسی های مجلس و 
کارشناسان باید دید بخش مربوط به مناطق آزاد و ویژه 
اقتصادی به چه سمت و سویی خواهد رفت. برنامه حال 
حاضر در صورت تصویب برخی از مزیت های مناطق 
آزاد و ویژه اقتصادی را به طور جدی تحت الشعاع خود 

قرار خواهد داد.

خطاب به نمایندگان مجلس شورای اسلامی عنوان شد:

اظهار نگرانی  شورای فعالان اقتصادی  مناطق آزاد
  از تصویب موادی مرتبط به مناطق آزاد در برنامه هفتم 

    اقتصاد کیش -   این روزها مجلس شورای اسلامی در حال بررسی برنامه هفتم توسعه است 
برنامه ای که بندهایی از آن مربوط به مناطق آزاد و ویژه اقتصادی است. آنطور که بررسی ها 
نشان می دهد و کارشناسان می گویند در صورت تصویب کامل این برنامه ، بسیاری از مزایا و 
مشوق های مربوط به این مناطق کمرنگ شده و یا از بین می روند. کارشناسان و فعالین اقتصادی 
مناطق آزاد و سرمایه گذاران بخش خصوصی  بر این باورند که نمایندگان مجلس در جریان 
بررســی بندهای مربوط به مناطق آزاد باید دقت و حساسیت ویژه ای به خرج دهند. رحمان 
سادات نجفی رئیس هیئت مدیره شورای فعالان اقتصادی مناطق آزاد  پیشنهاد داد در برنامه هفتم 
توسعه بندی گنجانده شود که مناطق آزاد برای مدت 5 سال بدون چون و چرا بر اساس قانون 
اداره چگونگی مناطق آزاد و با نظارت مجلس فعالیت داشته باشد. اگر این مناطق و فعالان آن 
در طول 5 سال نتوانستند اهداف قانونگذار را به درستی محقق نمایند راه برای اصلاح و بازگشت 
و تجدید نظر در خصوص  این قانون مطرح شود. وی گفت: اطمینان داریم  اگر این قانون که به 
گفته صاحبنظران اقتصادی از قوانین بسیار مترقی بعد از انقلاب به شمار می آید به درستی اجرا 

شود، تمامی اهداف قانونگذار قطعا تحقق خواهد یافت.

بعنوان یک کیشوند با نکته جالبی مواجه شدم که قابل تامل هست و  امیدوارم مورد 
توجه قرار گیرد.

از قرار معلوم تعداد قابل توجهی خودرو در سطح جزیره و در شرکت های مختلف 
بصــورت رنــت در اختیار برخی افراد در رده های مختلف مدیریتی  قرار  دارد که 
ماهیانه هزینه هنگفتی  را بر جزیره تحمیل می کند . اول  اینکه آیا همه این افراد حتما 
باید برای رفت و آمد خودرو اختصاصی در اختیار داشته باشند وبایستی برای آنها 
خودرو "رنت " شود  نیاز به بررسی دارد ودوم و نکته جالب تر هم اینکه برخی از 
این افراد دارای خودرو  شخصی  هستند اما  بعلت اینکه در قواعد و ضوابط تعریف 
شــده  اداری،  خودرو به آنها تعلق می گیرد ، ابتکار به خرج داده اند و خودروهای 
شخصی خودشان  را به نمایشگاههای خودرو رنت داده اند و خود از خودروهای 

رنت شده توسط شرکت متبوعه  استفاده می کنند....!

نقد روز...

رنت خودرو!

اقتصاد کیش -        مدیر عامل سازمان منطقه آزاد کیش گفت: از سفرای کشور های عضو 
بریکس برای شرکت در نمایشگاه بین المللی بورس،  بانک،  بیمه، و خصوصی سازی 

و معرفی فرصت های سرمایه گذاری کشور به میزبانی کیش دعوت شده است.
به گزارش اقتصاد  کیش، رحیم ســرهنگی در نشســت خبری این رویداد، گفت: 
مزیت های گردشگری، خدماتی، صنعت نفت و پتروشیمی و قوانین تسهیل شده در 

مناطق آزاد از عوامل برگزاری این رویداد اقتصادی در جزیره کیش است.
وی خاطرنشان کرد: حضور فعال نهاد های بازار مالی و شرکت های سرمایه گذاری و 

تنوعی از فناوری های مالی از مهمترین ویژگی های این نمایشگاه است.
ســرهنگی گفت: آخرین دستاورد های صنعت مالی، ارتباط میان نهاد های مالی و 
شبکه ســازی و ایجاد هم افزایی میان فعــالان بخش خصوصی و حضور پررنگ 
حاکمیت، نخبگان و فعالان اقتصادی و مالی و صاحب نظران علمی بازار سرمایه از 

دیگر اهداف برگزاری این رویداد سه روزه است.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش گفت: از کشور های روسیه، چین، ارمنستان و 

ترکیه برای حضور در این نمایشگاه دعوت شده و ثبت نام انجام شده است.
ســرهنگی گفت: دعوت از سفرای عضو بریکس در این نمایشگاه فرصت بسیار 

مناسبی برای ارتقای روابط است.
وی افزود: در نمایشگاه امسال بخشی برای حضور شرکت های دانش بنیان که آینده 

صنعت مالی را رقم می زنند در نظر گرفته شده است.

دعوت از سفرای بریکس برای 
حضوردر  کیش اینوکس ۲۰۲۳ 

مدیر عامل سازمان منطقه آزاد کیش  عنوان کرد:

اقتصاد کیش -  رئیس مرکز بهداشــت کیش از اجرای طرح مکمل یاری آهن و 
ویتامین D. در مدارس کیش خبر داد.

مهندس احمدی گفت: طرح مکمل یاری با قرص ویتامین D بطور ۱۰۰ در صدی در 
تمام مدارس دخترانه و پسرانه دوره اول و دوم متوسطه )۱2 تا ۱۸ سال( به صورت 
ماهیانه یک عدد قرص تا پایان سال تحصیلی اجرا می شود. وی افزود: در مجموع 
۴۱۵3 دانش آموز دختر و پسر مقطع متوسطه با 3۷هزار و ۷3۷ عدد قرص مگادوز 
ویتامین D مکمل یاری خواهند شــد. رئیس مرکز بهداشت کیش گفت: علاوه بر 
توزیع قرص بین دانش آموزان، برنامه آموزشی ویژه دانش آموزان، معلمان و مربیان 

اجرا می شود تا همگان با اهداف طرح آشنا و مزیت های استفاده از آن را بشناسند.
 به گزارش اقتصاد کیش وی افزود: قرار گرفتن در معرض تابش مستقیم نور خورشید 
هفته ای دو بار به مدت 2۰ دقیقه همچنین مصرف ماهی، تخم مرغ، لبنیات، غلات و 
میوه ها می تواند در جبران کمبودهای ویتامین D موثر باشد.مهندس احمدی گفت: 
دانش آموزان نیاز دارند تا در سبد غذایی آنان مواد غذایی و مکمل های غذایی سالم 
قرار گیرد، سلامتی افراد جامعه سالم در گروه رعایت همین نکات بهداشتی است .

رئیس مرکز بهداشت کیش با بیان اینکه قرص آهن نیز به منظور پیشگیری از کم 
خونی به صورت هفتگی در بین دانش آموزان دختر متوسطه اول و دوم با نظارت 
مربیان بهداشت مدارس توزیع می شود، گفت: احساس خستگی، بی حوصلگی و 
ضعف و کاهش قدرت یادگیری و افت تحصیلی از مهمترین عوارض بیماری های 
کم خونی در گروه های مختلف تحصیلی است.وی افزود: در مجموع 223۰ دانش 

آموز دختر با 3۵ هزار و ۶۸۰ قرص آهن مکمل یاری خواهند شد.
طرح مکمل یاری هرساله با هدف پیشگیری از بروز کمبود آهن و ویتامین دی از 

مهرماه در مدارس دخترانه و پسرانه متوسطه اول و دوم اجرا می شود.

آغاز اجرای طرح مکمل یاری با قرص 
ویتامین D و آهن در مدارس کیش 

رئیس مرکز بهداشت کیش  اعلام کرد :

سه شنبه 25 مهر 1402، 1 ربیع الثانی 1445 ، 17 اکتبر 2023، شماره 4319 ، صفحه

اقتصاد کیش -   نماینده مجلس شــورای اســلامی با تاکید بر ضرورت معرفی 
ظرفیت هــای مناطــق آزاد ایران به ســرمایه گذاران خارجی گفــت: برگزاری 
نمایشگاه های خارجی به منظور معرفی و جذب سرمایه گذاران از کشورهای دیگر 

در اقتصاد ملی تاثیر فراوانی خواهد داشت.  
 سید احسان قاضی زاده هاشمی با بیان اینکه شاهد تحولات خوبی در مناطق آزاد 
هستیم افزود:  ارتقای جایگاه دبیرخانه شورایعالی منطقه آزاد و ارتباط مستقیم دبیر با 

رئیس جمهور می تواند در موفقیت مناطق آزاد تاثیر خوبی داشته باشد. 
قاضی زاده هاشمی افزود:  در برنامه هفتم پیگیر اصلاحات قانونی مناطق آزاد جدید 
هستیم و  خوشحالیم که در طول این مدت شاهد تشکیل مناطق ازاد جدید از جمله 
ســرخس که آرزوی 2۸ ســاله و مطالبه مردم بوده هستیم که جا دارد از مسئولین 
دبیرخانه، نمایندگان، کمیسیون ها و مقامات ارشد کشوری در تحقق این مهم تقدیر 

و تشکر کنیم. 
وی با بیان اینکه ظرفیت های جذب سرمایه گذاری مناطق آزاد وجه مزیت نسبت 
به سایر شهرهای کشور است افزود:جذب سرمایه گذاری خارجی بخصوص در 
شرایط تحریم در مناطق آزاد در رشد اقتصاد ملی  می تواند اتفاقات خوبی را رقم بزند. 
این نماینده مجلس اضافه کرد:  نگاه ما در وجه اقتصادی و توسعه امور زیربنایی مناطق 
آزاد،  سهل الوصول کردن صادرات  و گردش های مالی و بانکی و تسهیل قراردادها، 

 تجارت و حمل و نقل است. 
قاضی زاده هاشمی حضور مدیران عامل سازمان های مناطق آزاد را در کشورهای 
خارجی برای جذب سرمایه گذار تاثیر گذار دانست و عنوان کرد:  جذب شرکت های 
بین المللی در بســتر نمایشــگاه ها و مذاکرات اقتصادی می تواند منجر به سرمایه 

گذاری، رشد تولید و صادرات برای کشور باشد. 
وی در پایان خواستار رونق رویدادهای اقتصادی مناطق  آزاد در کنار جشنواره ها و 

همایش های گردشگری و ورزشی شد.

رویدادهای اقتصادی مناطق آزاد 
باید تقویت شود

نماینده مجلس شورای اسلامی: 

اقتصاد کیش -    در هفته ســلامت روان با همکاری موسسه سلدای زندگی یک 
دوره کارگاه آموزشی کاهش استرس و اضطراب برای کارکنان شرکت عمران، آب 

و خدمات برگزار گردید.
به گزارش اقتصاد  کیش، در هفته سلامت روان موسسه سلدای زندگی کیش یک 
دوره کارگاه آموزشی کاهش استرس و اضطراب برای کارکنان شرکت عمران، آب 

و خدمات  کیش با تدریس خانم دکتر ربیعی و خانم صفیری برگزار کرد. 
در این کارگاه آموزشــی ابتدا در خصوص چالش هایی که در مسیر زندگی وجود 
دارد که منجر به ایجاد اســترس می شــود و سپس درباره عوامل ایجاد استرس در 
محیط کاری و پس از آن نحوه کنترل استرس کاری آموزش هایی به این کارمندان 
دادند. دکتر ربیعی گفت استرس در محیط کار باعث کاهش عملکرد، فرسودگی و 
همچنین کاهش سلامت روانی و جسمی فرد خواهد شد ایشان گفتند هر کسی که 
تابه حال شغلی داشته ، در مقطعی از زمان، فشار استرس شغلی را تجربه کرده است. 
هرشغلی،حتی اگر دوستش هم داشته باشید،می تواند در جاهایی با استرس همراه 
باشد. در شرایط استرس زای کوتاه مدت ممکن است برای به موقع انجام دادن کار 
محول شده، تحت  فشار و استرس قرار گیرید اما زمانی که استرس کاری ادامه دار 

می شود می تواند طاقت فرسا و برای سلامت روحی و جسمی مضر باشد.
در ادامــه بحث مریــم صفیری گفت: ۱- پیگیری عوامل اســترس زا 2- افزایش 
واکنش های سالم 3- آموختن نحوه ی استراحت و به کار گیری ترفندهایی مانند 
مدیتیشن، تمرین های تنفس عمیق و ذهن آگاهی  ۴-  دریافت حمایت پذیرش کمک 
از دوستان قابل اعتماد و اعضای خانواده، از راه های غلبه بر استرس است و می تواند 
توانایی شما را در کنترل استرس بهبود بخشد. و درصورت نیاز ارجاع به متخصصان 
سلامت روان. اگر همچنان تحت فشار استرس کاری هستید شاید بخواهید با یک 
روان شناس صحبت کنید او می تواند به شما در مدیریت بهتر استرس و تغییر رفتار 

ناسالم کمک کند.

برگزاری کارگاه کاهش استرس و اضطراب 
در  شرکت عمران، آب و خدمات کیش

امروز و فردا در کیش

* امروز سه شنبه
-   ساعت 6 صبح  اسکله تفریحی -  ورزش صبحگاهی

- ساعت 19- پارک شهر -  ورزش روزانه
 * فردا چهارشنبه

-  ساعت 21 مستند کوتاه آشو -سینما میکا
-  ساعت 8 صبح - کارگاه روانشناسی- اداره بهزیستی 

رویدادهای اجتماعی ، فرهنگی ، 
هنری  جزیره 

اقتصاد کیش -  مصطفی رئوفی گفت: با حضور شــرکای خارجی در نمایشگاه  
کیش اینوکس امیدواریم صنعت بیمه از انزوا خارج شود، بحث بیمه های فراساحلی 
و همچنین تسهیل قوانین بیمه ای که در حوزه مناطق آزاد فعالیت می کنند، از جمله 

اهداف ما در این نمایشگاه است.
به گزارش  اقتصاد کیش  مصطفی رئوفی، مدیرکل روابط عمومی بیمه مرکزی در 
نشســت خبری کیش اینوکس بیان کرد: بیمه مرکزی در راستای اهدافی که دارد، 
همواره سعی کرده از چنین فرصت هایی استفاده ویژه را ببرد. طی جلساتی که با 
مدیران بیمه ای کشور داشتیم، از آنها برای حضور در نمایشگاه ها دعوت به عمل 

آمد و ۱۴ شرکت کننده در این رویداد حضور خواهند داشت.
وی افزود: با حضور شرکای خارجی در نمایشگاه امیدواریم صنعت بیمه از انزوا 
خارج شود، بحث بیمه های فراساحلی و همچنین تسهیل قوانین بیمه ای که در حوزه 

مناطق آزاد فعالیت می کنند، از جمله اهداف ما در این نمایشگاه است.

 تسهیل قوانین بیمه ای  در مناطق آزاد
مدیرکل روابط عمومی بیمه مرکزی مطرح کرد؛

آگهی دعوت سهامداران جهت تشکیل مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده آگهی دعوت سهامداران جهت تشکیل مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده 
شرکت مرکوری کیش )سهامی خاص(شرکت مرکوری کیش )سهامی خاص(

به شماره ثبت به شماره ثبت 61806180 و شناسه ملی  و شناسه ملی 1086156012710861560127

بدینوسیله از کلیه سهامداران شرکت مرکوری کیش دعوت به عمل می آید تا در جلسه مجمع 
عمومی عادی بطور فوق العاده که  در تاریخ 1402/08/10 ساعت 9 صبح با حضور کلیه صاحبان 

سهام در مرکز اصلی شرکت تشکیل میگردد حضور بهم رسانید.
موضوع جلسه :

1- تصویب تراز مالی سال 1401
2- انتخاب اعضای هیئت مدیره 

3- انتخاب بازرسان قانونی 
4- سایر موضوعات که در صلاحدید مجمع می باشد

هیئت مدیره شرکت مرکوری کیشهیئت مدیره شرکت مرکوری کیش


